
Schriftelijke vraag aan Schepen Susanne Muller Hubsch betreffende de fietsboxen voor cargo fietsen 

in Anderlecht 

 

Op sociale media vernam ik dat Anderlecht een eerste fietsbox heeft voor cargo fietsen, ééntje is er 

al geplaatst in de Luitenant Liedelstraat en er zouden nog 3 van dit type bijkomen. Dit is uiteraard 

fantastisch nieuws. Cargo fietsen en long trail fietsen zijn al meer en meer in Anderlecht te zien, maar 

veel Anderlechtenaren kunnen deze fietsen niet binnen plaatsen en hebben schrik voor diefstal. Een 

veilige fietsenstalling waar dergelijk fietsen in passen kan ervoor zorgen dat meer Anderlechtenaren 

deze fietsen zullen gebruiken. Het is dan ook essentieel dat deze boxen tegemoet komen aan de 

vraag, en dat het duidelijk en transparant is hoe deze boxen kunnen worden aangevraagd. Voorlopig 

vind ik geen enkele informatie over deze boxen op de website van de gemeente, noch op de website 

van cycloparking.  

Vandaar mijn vragen: 

 

1. Kan u bevestigen dat het gaat om een nieuw type fietsbox waar cargo fietsen en long trail 

fietsen in kunnen? 

2. Kan u bevestigen dat er inderdaad al één dergelijke fietsbox is geplaatst in Anderlecht en dat 

er nog 3 zouden bijkomen? 

3. Hoe wordt bepaald waar deze fietsboxen komen? Is er een openbare aankondiging geweest 

van de mogelijkheid om zo’n fietsbox aan te vragen?  

4. Op welke manier kan een aanvraag worden ingediend voor dergelijk type fietsbox? 

 

 

Bieke Comer  

 

 






